
6. zasedání Žákovského parlamentu – 23. 3. 2022

Prezence: zasedání ŽP se nezúčastnili zástupci tříd 6. A, 7. A, 8. A (šesťáci a osmáci bez omluvy)

1. Zhodnocení akcí
První akcí byl teplákový den - zúčastněné třídy hodnotily akci jako zdařilou a míra zapojení žáků 
byla různá. Fotky viz. weby jednotlivých tříd.
Druhou plánovanou akcí ŽP je barevný týden, kde je již jisté, že v několika třídách se nebude 
realizovat. Zbytek tříd se chce zapojit a dokumentaci opět uvidíme na webech jednotlivých tříd.
Další školní akcí, do které se mohli žáci naší školy zapojit je hlasování do soutěží: 
„Srdce s láskou darované“, kterou organizovala třída 2. A a „Zlatý Amos“, kterou organizovala 
třída 5. C. Paní učitelce Monice Lédlové a páťákům se podařilo dostat až do celostátního finále a v 
pátek 
25. 3. se třída spolu s paní učitelkou a fanoušky objeví na finále, které bude přenášet i ČT Déčko. 
Všichni jsou zváni ke sledování a podpoře naší školy.
„Učení naruby“ – akce, která je naplánovaná na 28. 3. dává možnost kreativním žákům připravit 
pro své učitele a spolužáky zábavné aktivity ke Dni učitelů. Příspěvky z tohoto dne jistě také 
uvidíme na třídních webech.
Významnou akcí, která se konečně rýsuje je „ZŠ Unhošť má talent“. 31. 3. je generální zkouška 
účinkujících a moderátorů, kde budeme zjišťovat, jak nám jdou vystoupení s technikou a jak se 
moderátoři připravili na uvádění jednotlivých čísel. Talent je naplánován 21. 4. na celý den 
výuky, včetně odpoledního vyučování.
Hlasování do Projektů roku 2022 spřátelených žákovských parlamentů, videoukázky jsou v týmu 
Žákovský parlament. 
Akce“Velcí učí malé“ je v běhu, žáci devátých ročníků již odevzdali do ředitelny dvojice „učitelů“ a
svoje návrhy předmětů, které by si chtěli vyzkoušet. Jednotliví žáci si budou domlouvat konzultace 
s učiteli z 1.stupně, aby mohli své nápady realizovat.
2. Podněty ze tříd
9. B měla dotaz ohledně chození ven v rámci velké přestávky v případě hezkého počasí. Paní 
ředitelka je této možnosti nakloněná a nebude to problém.
Dalším podnětem je možnost uspořádání sportovního turnaje, s tím vedení školy také počítá. Záleží 
pouze na chování žáků. 
V běhu je také možnost přespávání tříd ve škole, kde to záleží na vůli třídních učitelů, kteří akci 
zrealizují.
Řešilo se i téma petice žáků 6. C, kteří sbírali podpisy pro školní bufet. Paní ředitelka stále vybírá 
firmu pro instalaci automatů na jídlo a pití. Zatím instalaci jídelního automatu u mladších žáků 
brání legislativa, která umožňuje odběr jídla pouze kategorii žáků 15+ s podmínkou zdravých 
svačin. Automat na pití zatím brzdí špatně nastavené podmínky dodavatelů, kteří se nechtějí podílet 
na provozu (přispívat na odběr elektřiny) ani nenabízejí škole kompenzaci nějakého finančního 
podílu vzhledem k množství odběru lahví. 

Další zasedání ŽP bude 20. 4., očekáváme konkretizace projektů a nápady jednotlivých tříd na 
uspořádání jednodenních akcí. 
Za koordinátorky zapsala Daniela Vosková


